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Rada Miasta Żagań 
Radni 

Protokół nr VIII/2024 
z VIII Sesji Rady Miasta Żagań w dniu 26 listopada 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:02 tego samego 
dnia. 

I.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła VIII sesję Rady Miasta Żagań, przywitała wszystkie 
osoby uczestniczące w Vlll sesji Rady Miasta, poinformowała o nagrywaniu sesji, oznajmiła, że 
udział w sesji jest jednocześnie akceptacją publikacji swojego wizerunku oraz przypomniała o 
przestrzeganiu rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 
Po otwarciu nastąpiło sprawdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
Obecni: 

1. Krzysztof Blajer 
2. Przemysław Bochenek 
3. Andrzej Chodań 
4. Krzysztof Dulski 
5. Katarzyna Kara 
6. Katarzyna Kazarnowicz 
7. Małgorzata Klorek 
8. Adriana Kowal 
9. Sebastian Kulesza 
1 O. Tomasz Kwarciński 
11. Mariusz Linkiewicz 
12. Piotr Łoś 
13. Marta Nadrzycka-Soczek 
14. Tomasz Nowak 
15. Krzysztof Omieljańczyk 
16. Krzysztof Sieńko 
17. Tomasz Szewczyk 
18. Krzysztof Świerzko 
19. Piotr Węglik 
20. Jakub Witek 
21. Janusz Żarski 

Kworum zostało osiągnięte. 
Po osiągnięciu kworum, Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła prawomocność obrad oraz 
poinformowała, że wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji i otrzymali 
dokumenty, związane z proponowanym porządkiem obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta Katarzyna Kara poinformowała, że Burmistrz Miasta na podstawie 
§ 18 ust. 1 i §46 ust. 2 Uchwały nr L VI I 1/80/2018 Rady Miasta Żagań z dnia 19 października 2018 
r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim, przedłożył wnioski o zmianę 
porządku obrad Sesji poprzez wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki oraz pięciu 
projektów uchwał. 
Wprowadzona autopoprawka dotyczyła projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 
2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby autopoprawka została omówiona i głosowana 
w pkt. 9 ppkt "a". Propozycja została przyjęta. 

Pierwszy wprowadzony projekt dotyczył projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 
Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024- 2038. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i głosowany 
w pkt. 9 ppkt "f''. Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Głosowano w sprawie: 
wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią 
Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024 - 2038. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Bla jer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof 
Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski, 
Marta Nadrzycka-Soczek 

Radna Marta Nadrzycka-Soczek głos oddała ustnie. 
Wniosek został przyjęty. 

Drugi wprowadzony projekt dotyczył projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 
które nie wygasają z upływem 2024 roku. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 9 ppkt "g". Następnie przeszła do głosowania wniosku. 
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Glosowano w sprawie: 
wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECN[: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof 
Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski, 
Marta Nadrzycka-Soczek 

Radna Marta Nadrzycka-Soczek głos oddała ustnie. 
Wniosek został przyjęty. 

Trzeci wprowadzony projekt dotyczył projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XLV/56/2006 z dnia 24 lipca 2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu Żagańskiej Strefy Gospodarczej zlokalizowanej w 
Żaganiu w rejonie ulicy B. Chrobrego. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 9 ppkt "h". Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Glosowano w sprawie: 
wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XLY/56/2006 z dnia 24 lipca 2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu Żagańskiej Strefy Gospodarczej zlokalizowanej w 
Żaganiu w rejonie ulicy B. Chrobrego. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: l, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz 
Linkiewicz, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof 
Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
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PRZECIW(]) 
Piotr Łoś 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Kulesza 
Wniosek został przyjęty. 

Czwarty wprowadzony projekt dotyczył projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 9 ppkt "i". Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Głosowano w sprawie: 
wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Ornieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
Wniosek został przyjęty. 

Piąty wprowadzony projekt dotyczył projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 
2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 9 ppkt "j". Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Głosowano w sprawie: 
wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
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ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Ornieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Wniosek został przyjęty. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łoś na podstawie § 18 ust. I i 2 Statutu Miasta Żagań złożył 
wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XL V /56/2006 z dnia 24 lipca 2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu Żagańskiej Strefy Gospodarczej zlokalizowanej w 
Żaganiu w rejonie ulicy B. Chrobrego, ponieważ została umieszczona 24 h przed sesją i nie każdy 
miał czas na dokładne zapoznanie się z nią. Poza tym Powiatowy Państwowy Inspektor Sanitarny 
w Żaganiu oraz Lubuski Wojewódzki Państwowy Inspektor Sanitarny w Gorzowie Wlkp. 
zaopiniowali negatywnie projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
zakresie wymagań higienicznych i zdrowotnych uznając iż zmiana ta jest niekorzystna dla 
środowiska, głównie w zakresie akustycznym i sanitarnym. 
Burmistrz Miasta Żagań Sławomir Kowal poprosił Panią Ewę Kanię, która zajmuje się 
planowaniem przestrzennym dla Gmin o wyjaśnienie zmian wprowadzonych w powyższym 
projekcie uchwały. Pani Ewa Kania wyjaśniła, że zwiększona powierzchnia biologiczno-czynna 
trzyma się w granicach studium uwarunkowań zagospodarowania miasta Żagań, które zostało 
uchwalone w 2020 r., Rada Miasta przyjęła takie parametry, które są dopuszczalne na powyżej 
wskazanym terenie. Wskazana strefa przemysłowa jest oddalona od zabudowy mieszkaniowej. 
Teren jest izolowany od zabudowy mieszkaniowej poprzez obwodnicę, tereny kolejowe, las oraz 
dalsze tereny przemysłowe, dlatego też opina odnośnie oddziaływania na zabudowę mieszkaniową 
nie jest zagrożeniem, które mogłoby wpłynąć na to, żeby wskazany grunt ograniczyć i pozostawić 
tą powierzchnię biologicznie-czynną. Pani Ewa Kania podkreśliła, że w polityce przestrzennej 
dopuszczalna jest powierzchnia biologiczno-czynna od O do 20 %. 
Radny Andrzej Chodań poprosił Panią projektant o przedstawienie swojej osoby, aby wszyscy 
radni wiedzieli czym się zajmuje. Pani Ewa Kania wyjaśniła, że pracowała w Urzędzie Miasta 

Żagań, w samorządzie w Szprotawie i w Żarach, zajmując się planowaniem przestrzennym dla 
gmin w których pracowała. 
Burmistrz Miasta podkreślił, że radni mieli wiele czasu, aby to unormować. Dlatego też ustalono 
to w planowaniu przestrzennym, wydając pozwolenia na budowę czy decyzje administracyjne, co 
wiązało się ze zmianą planu. Burmistrz Miasta wyjaśnił, że jest to dokument planistyczny, który 
jest zgodny z uchwalonym Studium w 2020 r., na wniosek inwestora, który został utrzymany. 
Ważne jest, aby inwestorzy lokowali swoje inwestycje w Żaganiu, żeby plany miejscowe były 
zgodne z prawem i obowiązującym Studium i żeby czuł się dowartościowany. Burmistrz Miasta 
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podkreślił, że jest po rozmowach z inwestorem i z powiatowym sanepidem, wszystko zostało 
wytłumaczone i wszystkie dokumenty będą odpowiednio przygotowane i przesłane do 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i sanepidu, prosząc o przyjęcie uchwały. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał Burmistrza Miasta, kogo miałby zapytać się o zapisy w 
projektach uchwały, które są umieszczane o 16.30. Gdyby materiały były wcześniej umieszczone, 
byłby czas na dokładne zapoznanie się z nimi i omówienie na posiedzeniach komisji. 
Radna Małgorzata Klorek podkreśliła, że radni nie powinni tak późno dostawać materiałów na 
sesję, a projekt w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu Żagańskiej Strefy Gospodarczej zlokalizowanej w Żaganiu w rejonie ulicy B. Chrobrego 
powinien zostać omówiony na komisjach. Radna zapytała dlaczego radni mają nad tym projektem 
głosować skoro sanepid powiatowy i wojewódzki wydali negatywną opinię. 
Pani Ewa Kania wyjaśniła, że w procedurze opracowywania planu miejscowego są dwie 
procedury: środowiskowa i planistyczna, które są prowadzone jednocześnie. Sanepidy odnoszą się 
do procedury środowiskowej, natomiast zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym istotne dla opracowania i uchwalenia planu jest uzgodnienie planu. W tym zakresie 
uzyskano wszystkie uzgodnienia, które są niezbędne do uchwalenia planu, natomiast te dwie 
opinie są opiniami, które prawnie nie dyskwalifikują planu przed uchwaleniem. Ponadto ustawa 
po reformie wprowadziła rozszerzony tryb konsultacji udostępnienia planu. Pani Ewa Kania 
powiedziała, że plan dotyczy tylko dwóch parametrów, które były zgłaszane na samym początku, 
w momencie gdy rada przyjmowała uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Żagańskiej Strefy Gospodarczej 
zlokalizowanej w Żaganiu w rejonie ulicy B. Chrobrego. Opinia nie wyklucza uchwalenia planu. 
Radna Marta Nadrzycka-Soczek zapytała, czy niezależnie od tego kto będzie realizował 
inwestycję na tym terenie, musi uzyskać decyzje środowiskowe w ramach swoich decyzji i jeśli 
będzie coś niepokojącego z tą decyzją to są odpowiednie instytucje, które wydają uzgodnienia i 
pozwolenia na budowę, pozwolenia środowiskowe, które w takim przypadku zatrzymają 
inwestycję. 
Radny Krzysztof Sieńko odnosząc się do wniosku o wycofanie projektu uchwały dotyczącego 
mpzp ul. Chrobrego podkreślił, że Pani Ewa Kania omawiając projekt przekonała jego, że 
przyjmując plan działają dla dobra miasta, tym bardziej, że to na wniosek inwestora. Radny 
apelował o odrzucenie wniosku Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łosia. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał o zakończenie procedury prac nad zmianą tego planu. Pani Ewa 
Kania wyjaśniła, że procedura zakończyła się 8 listopada 2024 r. i należało przygotować materiały 
elektroniczne, dane przestrzenne. 
Radny Krzysztof Blajer odnosząc się do wypowiedzi radnej podkreślił, że jest różnica między 
opinią niezgodną, a opinią niekorzystną. 
Radny Piotr Łoś podkreślił, że było wystarczająco dużo czasu od ogłoszenia projektu uchwały na 
BIP ie do przedstawienia jego radnym, poza tym 29.10.2024 r. została wprowadzona prognoza 
oddziaływania na środowisko, w której w niektórych punktach oceniono negatywnie inwestycję, 
a sam wniosek o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego został wprowadzony w 
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październiku, więc wystarczająco było czasu na dostarczenie radnym materiałów ze zmianą, a w 
konsultacjach z mieszkańcami nie było wszystko przedstawione do opiniowania. 
Pani Ewa Kania powiedziała, że wszystko było wyłożone i udostępnione na stronie BfP i w 
internecie, w tym konsultacje, które były publikowane na stronie miasta, przedstawione były 
terminy w kilku różnych wariantach czasowych z możliwością uczestniczenia online. Uchwała o 
przystąpieniu dotyczyła zmiany parametrów zabudowy, które są przyjmowane dla strefy 
przemysłowej, a ograniczenia, które mogłyby być musiałyby wynikać z przepisów prawa, 
jednakże takich przepisów ograniczających parametry nie było. Radny Krzysztof Sieńko 
podkreślił, że Pani Ewa Kania dużo zrobiła dla miasta, następnie złożył wniosek o zamknięcie 
dyskusji. 
Na koniec dyskusji Burmistrz Miasta Sławomir Kowal podkreślił, że przeznaczając i opracowując 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego na strefę gospodarczą, przeprowadzono dużo 
konsultacji, rozmów z mieszkańcami ul. Chrobrego, z wojskiem. Procedura jest jawna, zmienia 
się tylko powierzchnia zabudowy zgodna z uchwalonym Studium 2020 r. 
Po zakończeniu dyskusji Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara przeszła do głosowania wniosku. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łosia o wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/56/2006 z dnia 24 lipca 2006 roku w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Żagańskiej Strefy 
Gospodarczej zlokalizowanej w Żaganiu w rejonie ulicy B. Chrobrego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Sebastian Kulesza, Janusz Żarski, Piotr Łoś 
PRZECIW ( 16) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Marta 
Nadrzycka-Soczek, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof 
Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
WSTRZYMUJĘ SfĘ (2) 
Małgorzata Klorek, Tomasz Nowak 
Radny Piotr Łoś głos oddał ustnie. 

Wniosek został odrzucony. 
Porządek obrad został zmieniony i przyjęty. 
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3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miasta Żagań z dnia 29.10.2024 r. 
Brak uwag. 
Protokół został przyjęty. 
Załącznik do protokołu nr 3 

4. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 

Radny Sebastian Kulesza zgłosił uwagi do protokołu z Komisji Oświaty i Kultury, na której 
poruszył temat linii ograniczających dostęp rodziców w Publicznej Szkole Podstawowej nr 7 w 
Żaganiu, czyj to był pomysł. Radny podkreślił, że najpierw były linie, a dopiero później odbyły 
się zebrania z rodzicami na których tłumaczono, co te linie oznaczają dla rodziców zwłaszcza w 
klasach 1-lll i dlaczego się pojawiły. 
Zastępca Burmistrza Barbara Starczewska wyjaśniła, że w pierwszej kolejności wprowadzono 
procedurę, a następnie tłumaczono rodzicom. Rada pedagogiczna wyraziła zgodę na 
wprowadzenie takiej procedury, podjęła taką decyzję. Ponadto rodzice oprócz informacji na 
dzienniku Librus, dostali także informację od dyrektor szkoły, co było poprzedzone 
wprowadzeniem procedury. 
Sprawozdania zostały przyjęte. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 5 

6. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta Żagań. 

Burmistrz Miasta poinformował o rozstrzygnięciu przetargu na zakup nieruchomości ogłoszonego 
19 września br. na ok 9,3 hektara. Aby rozwiać wątpliwości i podejrzenia o ustawieniu przetargu, 
Burmistrz Miasta przedstawił pismo ustosunkowujące się do zapisów w protokołach z komisji i w 
prasie lokalnej, dające pod wątpliwość jawność i transparentność przetargu oraz słysząc uwagi do 
swojej jak i pracowników pracy, wezwał radnego Piotra Łosia do natychmiastowego 
powstrzymania się od dalszego rozpowszechniania swoich opinii, jakoby okoliczność 
udostępnienia nieruchomości przed zakończeniem przetargu rodziło podejrzenie o jego 
ustawienie. W przeciwnym wypadku będzie zmuszony do podjęcia działań na drodze sądowej. 
Ponadto Burmistrz Miasta podkreślił, że planowana inwestycja będzie produkcją, a wszelkie 
potrzebne badania archeologiczne inwestor wziął na siebie. 
Odnosząc się do sprawozdania Burmistrz Miasta powiedział o przetargu na odbiór odpadów, o 
zamiarze podpisania umowy na remont murów zabytkowych, o podpisaniu umowy na budowę 
cmentarza komunalnego - I etap, którego administratorem od nowego roku będzie spółka 
MPOiRD oraz o pracach nad funduszami szwajcarskimi, które będą poprzedzone konsultacjami. 
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Radny Piotr Łoś odnosząc się do inwestycji na strefie wyjaśnił, że podczas posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów w dniu 18.11.2024 r., aby rozwiać swoje wątpliwości zapytał o temat 
inwestycji, jakie są prowadzone prace na działkach, które jeszcze nie zostały sprzedane, gdyż 
został ogłoszony tylko przetarg. Radny Piotr Łoś miał obiekcje, ponieważ nikt z pracowników nie 
potrafił odpowiedzieć na zadane pytanie, co się dzieje na wskazanej działce. Radny podkreślił, że 
jeśli będzie miał podjąć jakąś decyzję, zrobi to na piśmie. 
Radny Sebastian Kulesza podkreślił, że podziękowania za dopięcie tej inwestycji należą się 
niektórym pracownikom Urzędu Miasta, którzy ponad rok pracowali nad tym projektem, jak 
również przedstawicielom Kostrzyńska-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej oraz 
pracownikom Powiatowego Urzędu Pracy. Ponadto radny zapytał o pakiety turystyczne z Zieloną 
Górą,jakie są plany i korzyści dla Żagania, o rozstrzygnięcie przetargu na basen, skąd opóźnienie 
i czy nie zagrozi to pozyskanym na ten cel środkom oraz dlaczego obchody Święta Niepodległości 
nie odbywały się w centrum Żagania. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że nad projektem pracował zespół, wykonując swoją pracę, a 
podziękowania będą po dokonaniu transakcji. Olbrzymie wsparcie otrzymano od Zarządu PAIH 
w Warszawie. Pakiet turystyczny będzie dotyczył turystyki weekendowej od Żagania do Zielonej 
Góry i odwrotnie. Święto Niepodległości było konsultowane z 11. Lubuską Dywizją Kawalerii 
Pancernej oraz kościołem. Odnośnie przetargu na basen miejski Burmistrz Miasta powiedział, że 
do Świąt tego roku będzie rozstrzygnięty, a dopiero teraz ponieważ od kilku dni gotowa jest 
dokumentacja w takiej wersji jaką chciano. Będzie ogłoszony nowy przetarg z nowymi zapisami. 
Radny Piotr Łoś zapytał o środki, które były wydane na pierwotny projekt basenu. Burmistrz 
Miasta wyjaśnił, że miasta nie było stać na realizację wcześniejszego projektu. 

Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 6 

7. Informacja na temat projektu budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim na 2025 rok. 
Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara poinformowała, że projekt budżetu na 2025 r. Gminy 
Żagań o statusie miejskim został omówiony przez Skarbnik Miasta na posiedzeniu wszystkich 
Komisji Stałych. 
Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 7 

8. Poddanie pod głosowanie wniosku w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Żagań. 
Przewodnicząca Rady poinformowała o złożeniu wniosku w sprawie odwołania z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań radnego Piotra Łosia. 
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Radna Adriana Kowal jako Przewodnicząca Klubu Radnych „Drużyna Kowala" przedstawiła 
przyczynę wycofania rekomendacji na stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 
Głównym powodem było nadwyrężenie zaufania. 
Radny Tomasz Nowak na podstawie§ 18 Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim złożył wniosek 
formalny o wycofanie z porządku obrad omawianego punktu, nie widząc powodu do odwołania z 
funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań radnego Piotra Łosia. 
Radna Adriana Kowal podkreśliła, że to klub rekomendował na Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta, dlatego też może je odebrać. 
Radny Sebastian Kulesza poprosił o odszyfrowanie podpisów pod wnioskiem, który został 
złożony i zapytał dlaczego przy uchwale nie było uzasadnienia oraz dlaczego uchwała o odwołaniu 
nie pojawiła się w grupie wszystkich uchwał podejmowanych na sesji. 
Radny Krzysztof Sieńko wyjaśnił, że drużyna składa wniosek o odwołanie, a głosują wszyscy 
radni. 
Radny Piotr Łoś powiedział, że zarzuca się jemu kłamstwo przeciw mieszkańcom, że nie 
przestrzega postulatów klubu, mając inne zdanie na temat schroniska czy Holu Turkusowego. 
Powołując się na art. 23 ustawy o samorządzie gminnym podkreślił, że stosuje się do powyższych 
zapisów, kierując się dobrem wspólnoty samorządowej gminy, utrzymując stałą więź z 
mieszkańcami oraz ich organizacjami, przyjmując zgłaszane przez mieszkańców gminy postulaty 
i przedstawiając je organom gminy do rozpatrzenia. Następnie krótko przedstawił swoją 
wcześniejszą historię. 
Radny Andrzej Chodań podkreślił, że nie trzeba czegoś naruszyć, popełnić, żeby być odwołanym 
z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady. 
Radny Krzysztof Omieljańczyk złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 
Radny Sebastian Kulesza w ramach upewnienia się zapytał, czy po złożeniu wniosku powinien 
być dopuszczony jeden głos za i jeden przeciw wnioskowi. Adwokat Urzędu wyjaśnił, że w 
pierwszej kolejności powinien być poddany wniosek o wycofane punktu, aby wyczyścić przedpole 
i przejść dalej. 
Radna Małgorzata Klorek podkreśliła, że można to było inaczej rozwiązać, na spokojnie, gdyby 
uzasadnienie było wcześniej to Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łoś mógłby się przygotować. 
Radna zaznaczyła, że to radni rozliczają Burmistrza Miasta nie odwrotnie, to oni zadają pytania 
m. in. od mieszkańców i oczekują od Burmistrza wspólnych zadań , a przede wszystkim radni są 
wybrani przez mieszkańców. 
Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara wyjaśniła, że Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łoś nadal 
zostaje radnym, klub "Drużyna Kowala" cofa jedynie rekomendację dla niego, nie odwołuje. 
Radny Krzysztof Blajer podkreślił, że to nie jest sąd nad Wiceprzewodniczącym Rady Piotrem 
Łosiem, tylko wycofanie rekomendacji. 
Burmistrz Miasta przeprosił klub "Drużyna Kowala" za rekomendacje, których udzielił radnemu 
Piotrowi Łosiowi. 
Adwokat Urzędu Miasta Michał Skorupka wyjaśnił w oparciu o wyrok Sądu Administracyjnego 
w Szczecinie, że uzasadnienie dla radnych może być w formie ustnej. 
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Radny Piotr wyłączył się z głosowania, gdyż sprawa dotyczyła jego osoby. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek radnego Tomasza Nowaka. 

Głosowano w sprawie: 
wniosku radnego Tomasza Nowaka o wycofanie z porządku obrad punktu nr 8 w sprawie 
odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Małgorzata Klorek, Sebastian Kulesza, Tomasz Nowak 
PRZECIW (15) 
Krzysztof Blajer, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kazarnowicz, Adriana Kowal, 
Tomasz Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Marta Nadrzycka-Soczek, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski, Katarzyna 
Kara, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Przemysław Bochenek, Krzysztof Świerzko 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Łoś 
Wniosek radnego Tomasza Nowaka został odrzucony. 

Radny Sebastian Kulesza poruszył temat nierozszyfrowania nazwisk radnych pod wnioskiem o 
odwołanie z funkcji Wiceprzewodniczacego Rady Miasta Żagań. Następnie podkreślił, że 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łoś jest bardzo pozytywnie odbierany przez mieszkańców, gdyż 
zawsze staje po ich stronie. Jest to radny, który zawsze przychodzi do Burmistrza z rzeczami nie 
zawsze wygodnymi, ale zawsze z tematami zgłoszonymi przez mieszkańców informując o 
sprawach, o których się nie słyszy. 
Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara wyjaśniła jeszcze raz, że radny Piotr Łoś nie traci mandatu 
i jest nadal w Drużynie Kowala. 
Radna Marta Nadrzycka-Soczek słuchając dyskusji zadała pytanie: czy radni zastanawiają się nad 
poruszanymi tematami, czy nad tym kto je wymyślił, kto głosował? Zaapelowała, aby nie patrzyć 
kto podpisał lecz co jest we wniosku, nie kto zadecydował, ale co zostało przedstawione. 
Adwokat Urzędu Miasta wyjaśnił, że wniosek o odwołanie z funkcji Wiceprzewodniczącego 
powuuen zostać głosowany w procedurze tajnej. 
Po przerwie Przewodnicząca Rady poinformowała o wniosku Burmistrza Miasta o zmianę 
porządku obrad poprzez wprowadzenie trzech projektów uchwał. 
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Pierwszy wprowadzony projekt dotyczył projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 
Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowań podczas VIII sesji Rady Miasta Żagań. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 9 ppkt "k". Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Glosowano w sprawie: 
Wniosku o zmianę porządku obrad - wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowań podczas VIII sesji Rady 
Miasta Żagań. 

Wyniki glosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: I, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Marta 
Nadrzycka-Soczek, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof 
Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Klorek, Sebastian Kulesza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (I) 
Tomasz Nowak 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Łoś 
Wniosek został przyjęty. 

Drugi wprowadzony projekt dotyczył projektu uchwały w sprawie odwołania 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 9 ppkt "I". Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Glosowano w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
KrzysztofBlajer, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, Katarzyna Kazarnowicz, 
Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Marta Nadrzycka-Soczek, Krzysztof 
Ornieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
PRZECIW (3) 
Małgorzata Klorek, Sebastian Kulesza, Tomasz Nowak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Przemysław Bochenek, Krzysztof Świerzko 
BRAK GŁOSU (l) 
Piotr Łoś 
Wniosek został przyjęty. 

Trzeci wprowadzony projekt dotyczył projektu uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i głosowany 
w pkt. 9 ppkt "m". 
W związku z wątpliwościami, czy projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Żagań powinien zostać wprowadzony do porządku obrad, gdy jeszcze nie wiadomo 
czy zostanie odwołany obecny Wiceprzewodniczący Rady, adwokat Urzędu Miasta wyjaśnił, że 
wniosek powinien być traktowany jako warunkowy. 
Radny Piotr Łoś zapytał, czy wybór Wiceprzewodniczącego Rady nie powinien odbyć się na 
kolejnym posiedzeniu Rady Miasta zgodnie z przepisami. Adwokat Urzędu Miasta wyjaśnił, że 
nie widzi przepisu nakazującego odstęp karencji między ewentualnym odwołaniem, a 
ewentualnym wyborem, jeśli jednak taki przepis zostanie przez kogokolwiek słusznie wskazany, 
winien być uszanowany. 
Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Glosowano w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Krzysztof Blajer, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, Katarzyna Kazarnowicz, 
Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Marta Nadrzycka-Soczek, Krzysztof 
Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Jakub Witek, Janusz Żarski, Piotr Węglik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Przemysław Bochenek, Krzysztof Świerzko 
BRAK GŁOSU ( 4) 
Małgorzata Klorek, Sebastian Kulesza, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, 
Radny Piotr Węglik głos oddał ustnie. 
Wniosek został przyjęty. 
Porządek obrad został zmieniony i przyjęty. 

9. Uchwały. 

a) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Skarbnik Miasta Teresa Łapczyńska omówiła autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. Zmiany dotyczą m. in. 
zmniejszenia planu wydatków 2024 r. na Rewitalizację zabytkowych murów miejskich w 
Żaganiu - cz. 2, zwiększenia wydatków na opłatę za udostępnienie aplikacji mMieszkaniec oraz 
na promocję miasta realizowane przez Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe Województwa 
Lubuskiego. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał o aplikację mMieszkaniec, ile osób obecnie korzysta z tej 
aplikacji i czy docelowo jest plan przejścia z smsa dla mieszkańca do aplikacji mMieszkaniec. 
Naczelnik Wydziału Administracyjno-Prawnego Maciej Gęsigóra wyjaśnił, że przejście z srnsa na 
aplikację będzie zależało od zainteresowania aplikacją. Na obecną chwilę jest 650 użytkowników 
aplikacji. 
Radny Sebastian Kulesza podkreślił, że to bardzo dobry pomysł przejścia na aplikację 
mMieszkaniec, gdyż będzie to tańsze od smsów. 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowal powiedział, że musi być możliwość i aplikacji i smsów, 
ponieważ nie każdy korzysta z internetu, nie wszyscy mają portale społecznościowe, odpowiednie 
smartfony do aplikacji. 
Radna Marta Nadrzycka-Soczek wyjaśniła, że komunikaty sms działają tylko w jedną stronę, 
natomiast aplikacja mMieszkaniec ma możliwość komunikowania się w dwie strony. 
Dodatkowo Burmistrz Miasta poinformował o rozwijaniu modułu w aplikacji - karty mieszkańca, 
dla każdego mieszkańca Żagania. 
Po omówieniu Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania autopoprawki a następnie projektu 
uchwały. 

1) autopoprawka 
Glosowano w sprawie: 
autopoprawki. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Autopoprawka została przyjęta. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim wraz z 
autopoprawkami. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawkami. 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Z powodu brak pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
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Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Orn ieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

c) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żagań nr LXXVI/566/2024 z dnia 23 kwietnia 2024r. 
w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla 
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2024. 
Radna Małgorzata Klorek zwróciła się z prośbą do Burmistrza Miasta o zmianę zasad 
funkcjonowania Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu. 
Burmistrz Miasta powiedział, że na pewno nastąpi zmiana organizacyjna ZGMu z korzyścią dla 
mieszkańców. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żagań nr LXXVI/566/2024 z dnia 23 kwietnia 2024r. w 
sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2024. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

d) w sprawie: programu współpracy Gminy Żagań o statusie miejskim z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na 2025 rok. 
Z powodu brak pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
programu współpracy Gminy Żagań o statusie miejskim z organizacjami pozarządowymi oraz 
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innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

e) zmieniająca Uchwalę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagań o statusie 
miejskim na 2024 rok. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał dlaczego zmniejszono środki na sfinansowanie organizacji 
imprez, festynów, wycieczek, kampanii edukacyjnych, koncertów, spektakli, warsztatów oraz 
innych form edukacyjno- profilaktycznych dla dzieci, młodzieży i dorosłych. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że zmiany dotyczą dostosowania kwot do potrzeb i w większości do 
wykonania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej Uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagai1 o statusie miejskim na 2024 
rok. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZEClW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
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Uchwała została przyjęta. 

f) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na Iata 
2024-2038. 
Skarbnik Miasta omówiła wprowadzony projekt uchwały informując, że w związku z pojawieniem 
się projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie 
miejskim, za zgodą Rady Miasta na końcu powyższej uchwały zostanie wpisany numer oraz data 
uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim, która 
została uchwalona jako pierwsza. 
Projekt numer dwa nie jest objęty zmianami Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Z powodu brak pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024- 
2038. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof BI ajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

g) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku. 
Skarbnik Miasta omówiła wprowadzony projekt uchwały. Wyjaśniła, że projekt dotyczy 
budowy doświetlenia przejsć dla pieszych na skrzyżowaniu ulic: Szprotawska i Libelta. 
Z powodu brak pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

h) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/56/2006 z dnia 24 lipca 2006 roku w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Żagańskiej Strefy 
Gospodarczej zlokalizowanej w Żaganiu w rejonie ulicy B. Chrobrego. 
Z powodu brak pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr XL V /56/2006 z dnia 24 lipca 2006 roku w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Żagańskiej Strefy Gospodarczej 
zlokalizowanej w Żaganiu w rejonie ulicy B. Chrobrego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Marta 
Nadrzycka-Soczek, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof 
Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
PRZECIW (1) 
Piotr Łoś 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Klorek, Tomasz Nowak 
BRAK GŁOSU (1) 
Sebastian Kulesza 

Uchwała została przyjęta. 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 
Z powodu brak pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 
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Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, KrzysztofŚwierzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz 
Żarski 
WSTRZYMUJĘ SlĘ (1) 
Krzysztof Omieljańczyk 

Uchwała została przyjęta. 

j) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim (2) 
Skarbnik Miasta omówiła wprowadzony projekt uchwały informujac, o przekazaniu kwoty na 
dopłatę do spółki Arena Żagań. Środki zostaną przeznaczone na opłatę przyłączeniową na rzecz 
spółki ENEA Operator, na przyłączenie obiektu kąpieliska przy ul. Niepodległości, które ma być 
modernizowane. Jest to opłata związana z przyłączeniem oraz zwiększeniem poboru mocy. 
Z powodu brak pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żaga11. o statusie miejskim. (2) 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Tomasz Szewczyk, KrzysztofŚwierzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, 
Janusz Żarski, Krzysztof Sieńko 
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Radny Krzysztof Sieńko głos oddał ustnie. 

Uchwała została przyjęta. 

k) w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia glosowań podczas VIII 
sesji Rady Miasta Żagań. 
Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatur do Komisji 
Skrutacyjnej. 
Radny Sebastian Kulesza zaproponował radnego Tomasza Nowaka. 
Radny Tomasz Szewczyk zaproponował radnego Krzysztofa Blajera. 
Radny Krzysztof Omieljańczyk zaproponował radnego Krzysztofa Sieńko. 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na członkostwo w Komisji Skrutacyjnej. 
Następnie nastąpiło głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 
powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 

Wyniki glosowania 
ZA: 20, PRZEC[W: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski, Marta 
Nadrzycka-Soczek 
BRAK GŁOSU (I) 
Piotr Łoś, 
Radna Marta Nadrzycka-Soczek głos oddała ustnie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej o wybranie spośród siebie 
Przewodniczącego oraz Sekretarza. 
Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został radny Krzysztof Sieńko, Sekretarzem został 
radny Tomasz Nowak. 

Uchwała została przyjęta. 

I) w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 
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Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac, w tym wyjaśniła zasady tajnego głosowania. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piotr Łoś poinformował o nie braniu udziału w głosowaniu. 
Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Krzysztof Sieńko odczytał 
protokół z tajnego głosowania, informując o wynikach głosowania. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O 

Na podstawie wyników głosowania Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że radny Piotr Łoś został 
odwołany z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 
Komisja zabezpieczyła karty do głosowania poprzez zapieczętowanie w kopercie, włożenie do 
koszuki i podpięcie do protokołu w wersji papierowej z posiedzenia Rady Miasta Żagań. 

Uchwała została przyjęta. 

m) w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 
Radny Sebastian Kulesza odwołał się do § 6 ust. 3 Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Adwokat Urzędu Miasta Żagań Michał Skorupka powołując się na przepisy ustawy o samorządzie 
gminnym wyjaśnił, że nie ma przeszkód prawnych, aby dokonać wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Żagań na trwającej sesji. 
Radny Sebastian Kulesza, zadał pytanie czy jeśli uchwała nie weszła jeszcze w życie, to czy należy 
się śpieszyć. Dodał, że uważa, że pospiech jest niewskazany, jeśli są wątpliwości. 
Przewodnicząca Rady Miasta Katarzyna Kara zaznaczyła, że kolejne posiedzenie planowane jest 
30 grudnia, więc zostanie przekroczony termin 30 dni, który ustawodawca nakłada. 
Radny Krzysztof Sieńko podkreślił, że jeżeli adwokat Urzędu Miasta przedstawił wykładnię 
prawną i stwierdził, że nie jest problemem przyjęcie tej uchwały na bieżącym posiedzeniu, dlatego 
zaproponował, aby wyboru Wiceprzewodniczącego Rady dokonać na obecnym posiedzeniu. 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur na nowego Wiceprzewodniczącego 
Rady. 
Radna Adriana Kowal w imieniu Klubu "Drużyna Kowala" zarekomendowała radnego Tomasza 
K warcińskiego, który przyjął propozycję. 
Rada Miasta Żagań przyjęła przez aklamację skład Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 
tajnych wyborów Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żagań. 
Po wyrażeniu zgody Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej 
Krzysztofa Sieńko o wyjaśnienie zasad głosowania. 
Następnie Komisja Skrutacyjna przeszła do prac. 

Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Krzysztof Sieńko odczytał 
protokół z tajnego głosowania informując, o wynikach głosowania. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: O 

Na podstawie wyników głosowania Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że nowym 
Wiceprzewodniczącym Rady Miasta Żagaf1 został radny Tomasz Kwarciński uzyskując 16 
głosów ZA. 
Komisja zabezpieczyła karty do głosowania poprzez zapieczętowanie w kopercie, włożenie do 
koszulki i podpięcie do protokołu w wersji papierowej z posiedzenia Rady Miasta Żagań. 

Uchwała została przyjęta. 

10. Wolne wnioski i informacje. 
Jako pierwszy głos zabrał radny Krzysztof Blajer informując o pozytywnej odpowiedzi od 
Dyrektora WORD Zielonej Górze w sprawie zwiększenia liczby egzaminów praktycznych na 
prawo jazdy w Ośrodku w Tomaszowie. Jednakże poproszono Radę Miasta Żagań o pomoc w 
znalezieniu właściwego miejsca na przeprowadzanie na terenie Żagania egzaminów 
teoretycznych oraz praktycznych. 
Burmistrz Miasta poinformował o spotkaniu w powyższej sprawie z Marszałkiem Województwa 
Lubuskiego. 
Radny Piotr Łoś podziękował za wcześniejsze zaufanie i powołanie na Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Żagań, następnie zapytał czy został wykreślony z Klubu Radnych „Drużyna 
Kowala". Przewodnicząca Klubu Adriana Kowal wyjaśniła, że nadal jest członkiem klubu. 
W związku ze słowami Przewodniczącej Klubu radny Piotr Łoś złożył ustną rezygnację z 
członkostwa w Klubie „Drużyna Kowala". Następnie zapytał o raport z kontroli stanu oświaty w 
mieście. 
Zastępca Burmistrza Barbara Starczewska wyjaśniła, że raport jest gotowy i do 30 listopada br. 
zostanie opublikowany na BIP. Dodatkowo opracowywana jest symulacja dotycząca raportu. 
Radna Małgorzata Klorek zapytała o kamery w mieście. 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Technicznej i Inwestycji Miejskich Agnieszka Fedorowicz 
wyjaśniła, że umowa z wykonawcą monitoringu miejskiego została przedłużona do 16 grudnia 
2024 r. 
Radny Krzysztof Blajer zaznaczył, że informacje o monitoringu zostały również zawarte w 
protokole z Komisji Gospodarki Miejskiej. 
Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara poinformowała o kolejnym posiedzeniu, które planowane 
jest na 30 grudnia 2024 r., w Żagańskim Pałacu Kultury w sali Kryształowej. 
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11. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Żagań zamknęła VIII sesję Rady Miasta Żagań. 

Prze w od n i cząca 

•
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Przygotował(a): ~ 1 K 
rur a 

Beata Dumitt 
https://zagan.esesja.pl/transmisja/60336/viiiasesjaaradyamiastaa%C5%BCaga%C5%84azadniaa 
26 l I 2024aczl.htm, 
https:/ /zagan .eses ja. p 1/transm isja/6033 7 /vi i iasesjaaradyam iastaa%C5%BCaga%C5%84azadn iaa 
26112024acz2.htm, 
https://zagan.esesja.pl/transmisja/60340/viiiasesjaaradyamiastaa%C5%BCaga%C5%84azadniaa 
26 l 12024acz3.htm 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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